

Date

April 10, 2017

Impact Workshop Series

Innovations for Poverty Action a le plaisir de vous inviter à un séminaire ouvert de partage de connaissances sur

"L'Impact de la Gratuité de l'Enseignement Secondaire : Une Étude Expérimentale au Ghana"

Cette présentation sera tenue par Pascaline Dupas, Professeure au Département d'Économie de l'Université de Stanford, Californie, USA.

Un débat suivra la présentation puis vous serez invités pour un léger apéritif.

Rendez-vous ce **Lundi 10 Avril 2017 à 17h00 à l'Institut Supérieur des Sciences de la Population (ISSP)** sis Université Ouaga 1 Pr Joseph Ki-Zerbo.



Impact Workshop Series on Education in Ghana

IPA researcher Professor Pascaline Dupas presented the results of her research project on the impact of free secondary education in Ghana. Around 80 attendees (mostly researchers and students) came to this event and were able to discuss these results with her. The event was held at the Institut Supérieur des Sciences de la Population.

Read the paper here: [The Impact of Free Secondary Education: Experimental Evidence from Ghana](#)

Address

Institut Supérieur des Sciences de la Population

City

Ouagadougou

Country

Burkina Faso